
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XVII/2015 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 30.12.2015 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 15 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej Goncerz, 

      -    sołtysi i inni goście.  

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad trzech poprzednich sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Szyce, 

          b) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wierzbica,  

          c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych,  

              stanowiących własność Gminy Pilica,  

          d) zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

          e) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych   

              i Komunalnych w Pilicy na 2016 rok,      

          f) uchwalenia budżetu Gminy Pilica na rok 2016, 

          g) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2016 -2026.                      

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

    Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad.  

      Następnie przedstawiła ww. porządek obrad sesji, który zawiera w pkt 2 przyjęcie protokołów  

      z przebiegu obrad trzech poprzednich sesji, a nie dwóch jak było w porządku w zaproszeniach  

      przesłanych radnym, ponieważ po wysłaniu zaproszeń i materiałów na dzisiejszą sesję odbyła się  

      sesja nadzwyczajna.   

      Radni nie zgłosili żadnych uwag ani zmian do przedstawionego porządku obrad sesji.  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

2 

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołów z przebiegu obrad  

    trzech poprzednich sesji (Protokołu Nr XIV/2015 z dnia 27.11.2015 r., Nr XV z dnia  

    17.12.2015 r. i Nr XVI/2015 z dnia 28.12.2015 r.), które był wyłożone do wglądu w pokoju  

    nr 24 tut. Urzędu i udostępnione w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołów. 

Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie przyjęcie każdego z ww. protokołów.  

Protokół Nr XIV/2015 z dnia 27.11.2015 r. został przyjęty jednogłośnie (15 radnych  

głosowało za).  

Protokół Nr XV/2015 z dnia 17.12.2015 r. został przyjęty jednogłośnie (15 radnych  

głosowało za).  

Protokół Nr XVI/2015 z dnia 28.12.2015 r. został przyjęty jednogłośnie (15 radnych  

głosowało za).  

 

Ad 3.  

      Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pan Tomasz Karpała poruszył następujące sprawy: 

- w Pilicy przy ul. 17 Stycznia w okolicy posesji nr 6 słup światła lampy ulicznej pada pionowo 

  na ziemię, a rosnące w pobliżu wysokie drzewa stanowią zagrożenie bezpieczeństwa, 

- rozważyć możliwość zorganizowania przed Świętami Wielkanocnymi imprezy na wzór  

  „jarmarku świątecznego”, który był bardzo udaną imprezą,  

- różne ogłoszenia i reklamy wywieszane są „wszędzie” nie tylko w miejscach do tego  

  przeznaczonych i nie są usuwane – czy istnieją przepisy prawne regulujące tę sprawę, a jeżeli  

  nie to należy uchwalić odpowiednie przepisy, które zezwolą na rozwieszanie ogłoszeń tylko  

  w miejscach do tego przeznaczonych i je egzekwować, 

- umieścić tablice informacyjne w Pilicy na terenie bloków i nad zalewem,  

      - w I kwartale przyszłego roku zorganizować posiedzenie Komisji lub sesję nadzwyczajną  

        na temat bezpieczeństwa przy ul.Krakowskiej i Barbary z udziałem posłów, senatora, radnych  

        powiatowych, sejmiku, Starosty, Śląskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków,  

        Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg i Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich ewentualnie  

        jeszcze innych osób kompetentnych w tej sprawie – zaproponował, aby posiedzenie rozpoczęło  

        się w ratuszu, a następnie radni i goście dokonali wizji w terenie. 

      Poza tym Pan Tomasz Karpała poprosił o powiadomienie go drogą mailową przed kolejną sesją  

      o dotacjach, które otrzymały jednostki OSP w br. – ile pieniędzy otrzymały jednostki należące  

      do krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego, ile pozostałe jednostki i na jakie cele. 

      Pan Janusz Gajda zwrócił się z prośbą o dołożenie trzech lamp ulicznych w Kocikowie przy  

      odcinku drogi za boiskiem sportowym, ponieważ jest tam kilka zamieszkałych posesji.  

      Pan Tomasz Kwiecień zapytał o ul.Wodną w Sławniowie - czy Powiatowy Zarząd Dróg wykazał  

      zainteresowanie w kierunku naprawy drogi, nadmiernie eksploatowanej w związku  

      z przebudową mostu w Sławniowie. Ponadto zgłosił, że w miejscowości Dobra bobry  

      wyrządzają duże szkody. 

Pan Wojciech Gamrot zwrócił uwagę, że w Sławniowie w ramach prac poscaleniowych miały 

zostać położone płyty ażurowe przy posesji Państwa Siedlarskich, Ptaków i Furgaczów  

ze względu na dużą skarpę, a nie zostało to zrobione. Poprosił o interwencję w tej sprawie.  

Poza tym zaproponował w imieniu własnym i Pana Tomasza Karpały, aby materiały dla radnych 

wysyłać drogą elektroniczną, co pozwoliłoby zaoszczędzić papier i tym samym środki finansowe 

wydatkowane na papier, a zaoszczędzone pieniądze przeznaczyć np. na dofinansowanie obiadów 

dla dzieci z ubogich rodzin. 

      Pan Arkadiusz Wieczorek zgłosił, że pobocza drogi powiatowej od Kleszczowy w kierunku  

      Dobrakowa są bardzo zaśmiecone. 

      Innych interpelacji nie zgłoszono.  
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Ad 4a-b. 

    Pani Przewodnicząca podjęła sprawę, dotyczącą zatwierdzenia Planów Odnowy Miejscowości 

– Szyce i Wierzbica. 

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że plany odnowy miejscowości są dokumentem niezbędnym do złożenia   

      wniosku o dofinansowanie inwestycji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata  

      2014 - 2020, zawierają charakterystykę miejscowości, obrazują ich stan rzeczywisty i kierunki  

      rozwoju. 

Poinformował, że gmina przygotowuje wnioski o dofinansowanie przebudowy ul.Reymonta  

w Szycach i drogi Wierzbica - Kresy. Nadmienił, że na drogę w Wierzbicy gmina posiada 

dokumentację już od kilku lat. Wyjaśnił, że projekty planów odnowy miejscowości zostały 

przyjęte przez zebrania wiejskie – w Szycach i Wierzbicy. Pan Burmistrz zaznaczył, że gmina 

może otrzymać maksymalnie 3 mln zł dofinansowania. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektów uchwał w sprawie zatwierdzenia  

      planów odnowy miejscowości Szyce i Wierzbica. 

      Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  

      Planu Odnowy Miejscowości – Szyce.  

      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała  

      w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości – Szyce oznaczona jest Nr  

      XVII/115/2015. 

      Następnie Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

      zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości – Wierzbica.  

      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XVII/116/2015. 

 

Ad 4c. 

          Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia  

      zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących  

      własność Gminy Pilica. 

    Pan Burmistrz wyjaśnił, że zawarte w projekcie uchwały nieruchomości położone w Wierbce,  

    proponuje się wydzierżawić na okres trzech kolejnych lat na rzecz dotychczasowych  

    dzierżawców pod istniejące ogródki.  

    Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały  

    w przedmiotowej sprawie. 

    Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

      kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Pilica  

      pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała  

      oznaczona jest Nr XVII/116/2015. 

 

    Ad 4d.  

           Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji zmian w budżecie gminy  

      na 2015 rok. 

      Projekt uchwały w tej sprawie przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej Goncerz  

      – zgodnie projektem załączonym do niniejszego protokołu.   

    Radni nie zgłosili żadnych uwag do zaproponowanych zmian w budżecie, dotyczących: 

    - przeniesienia wydatków między działami, w związku z przewidywanym niewykorzystaniem  

         środków w dziale Administracja publiczna i brakiem środków w dziale Gospodarka komunalna  

       i ochrona środowiska na dofinansowanie konserwacji oświetlenia ulicznego oraz w dziale  

       Kultura fizyczna na remonty na trasach rowerowych, 
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    - zwiększenia dochodów własnych i wydatków nimi finansowanych dla Szkoły Podstawowej  

       w Dzwono-Sierbowicach. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok została podjęta jednogłośnie  

      - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XVII/118/2015. 

 

    Ad 4e. 

          Pani Przewodnicząca podjęła sprawę ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych  

      dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy na 2016 rok. 

      Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy – wg projektu  

      załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśnił, że ustawa o finansach publicznych obliguje Radę Gminy do ustalenia stawek  

      jednostkowych dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego - Zakładu Usług Wodnych  

      i Komunalnych. Zaznaczył, że zaproponowane stawki dotacji są w tej samej wysokości,  

      co stawki uchwalone na 2015 rok, z wyjątkiem stawki dotacji do szalet, które w zeszłym roku  

      przez długi czas były w remoncie i na obsługę Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów  

      Komunalnych, utworzonego w II półroczu br. Zwrócił uwagę, że kwoty dotacji przedmiotowych  

      dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych podane w załączniku nr 5 do projektu uchwały  

      budżetowej wyliczone zostały na podstawie stawek obecnie proponowanych.  

      Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do zaproponowanych stawek jednostkowych dotacji  

      przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług  

      Wodnych i Komunalnych na 2016 rok została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych  

      głosowało za. Jest to Uchwała Nr XVII/119/2015. 

 

    Ad 4f. 

            Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy uchwalenia budżetu gminy na rok 2016.  

      Projekt budżetu gminy na rok 2016 omówił Pan Skarbnik Miasta i Gminy – wg projektu  

      załączonego do niniejszego protokołu.   

      Wyjaśnił, że projekt uchwały budżetowej został skonstruowany zgodnie z wymogami ustawy  

      o finansach publicznych. 

      Zwrócił uwagę na zmienione zapisy w stosunku do projektu pierwotnego, w związku z uwagami  

      RIO, a mianowicie w § 6 zapis „emisji obligacji” zastąpiony został zapisem „kredytu” oraz  

      wpłata na rzecz Izb Rolniczych została zwiększona o 14 zł, a zmniejszone zostały o tę kwotę  

      wydatki na administrację publiczną.  

      Poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała przedłożony przez  

      Burmistrza projekt uchwały budżetowej na rok 2016 wraz z uzasadnieniem i materiałami  

      informacyjnymi, ale jak Skarbnik zwrócił uwagę przy omawianiu projektu uchwały budżetowej,  

      zostały w niej wskazane nieprawidłowości (jw.).  

      Kserokopia Uchwały Nr 4200/VII/213/2015 z dnia 15 grudnia 2015 r. VII Składu Orzekającego  

      Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez  

      Burmistrza projekcie uchwały budżetowej na 2016 r. wraz z uzasadnieniem i materiałami  

      informacyjnymi stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

      Pani Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad projektem budżetu gminy.  

      Pan Tomasz Karpała wyraził zadowolenie, że zostały zaplanowane środki na dotację do zakupu  

      samochodu pożarniczego dla OSP Pilica, które w zeszłym roku zostały przeniesione na dotację  

      dla innej jednostki OSP. Nadmienił, że wczoraj na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłosił  

      uwagę, że środki w wysokości 80.000 zł zaplanowane na piłkochwyty i panele akustyczne przy  

      boisku Zespołu Szkół w Pilicy są stanowczo za wysokie i uważa, że nie należy ich zabierać  

      szkole lecz przeznaczyć na inny cel niż zakup paneli akustycznych, co nie spotkało się  
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      ze sprzeciwem pozostałych radnych. Powiedział, że na jednej z najbliższych sesji wniesie  

      o wprowadzenie zmian w budżecie gminy w zakresie przeznaczenia środków zaplanowanych  

      na zakup paneli akustycznych na inne cele dla Zespołu Szkół w Pilicy. 

      Pan Andrzej Grabowski zaznaczył, że część mieszkańców gminy jest niezadowolona  

      z przeznaczenia 80.000 zł na piłkochwyty i panele akustyczne przy boisku w Pilicy, co jest  

      zawarte w pkt 5 załącznika nr 3 do projektu uchwały budżetowej, stanowiącego wykaz zadań  

      inwestycyjnych. Nadmienił, że na najbliższej sesji radni wniosą o przesunięcie tych środków  

      na inny cel.    

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że właściciel nieruchomości sąsiadującej z boiskiem przy Zespole Szkół  

      w Pilicy wielokrotnie zwracał się z pismami o wyeliminowanie uciążliwości związanych  

      z sąsiedztwem boiska sportowego. Dyrektor Zespołu Szkół w Pilicy Pan Leszek Sobota 

      przedstawił propozycję rozwiązania problemu, która została uwzględniona w projekcie budżetu.  

      Pan Burmistrz zaznaczył, że utrudnienia są odczuwalne zarówno przez mieszkańców posesji  

      sąsiadującej z boiskiem jak i osoby korzystające z boiska. Nadmienił, że Rada może w ciągu  

      roku wprowadzać zmiany do budżetu. 

      Innych uwag ani pytań nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pilica  

      na rok 2016 pod głosowanie.  

      Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to 

      Uchwała Nr XVII/120/2015. 

 

      Ad 4g. 

      W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata  

2016 – 2026.  

Projekt uchwały omówił Pan Skarbnik – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała przedłożony przez    

      Burmistrza projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2026.  

      Kserokopia Uchwały Nr 4200/VII/2014/2015 z dnia 15 grudnia 2015 r. VII Składu Orzekającego  

      Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez  

Burmistrza projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2026 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Pan Skarbnik podkreślił, że projekt uchwały jest zgodny z wymogami ustawy o finansach 

publicznych. 

Zaznaczył, że Wieloletnia Prognoza Finansowa umożliwia Burmistrzowi i kierownikom 

jednostek organizacyjnych gminy zawieranie umów na okres dłuższy niż rok budżetowy. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały w sprawie uchwalenia  

      Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2016 – 2026. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata  

      2016 – 2026 została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XVII/121/2015.  

   

      Ad 5. 

          Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza  

      o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

      W sprawie złego skierowania światła z lampy ulicznej w Pilicy przy ul.17 Stycznia Pan  

      Burmistrz wyjaśnił, że po rozeznaniu w terenie zgłosi sprawę do energetyki. 

      Jeżeli chodzi o „jarmark świąteczny” zorganizowany w okresie bożonarodzeniowym    

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że tradycja zostanie utrzymana, ale ze względów finansowych nie widzi  

      możliwości zorganizowania jarmarku jeszcze w okresie wielkanocnym. 

      Jeżeli chodzi o rozwieszanie obwieszczeń w miejscach innych niż do tego przeznaczone, Pan  
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      Burmistrz wyjaśnił, że zostanie zamieszczona w Internecie odpowiednia informacja.   

      Odnośnie do wydatków na dotacje dla jednostek OSP Pan Burmistrz poinformował,  

      że w zeszłorocznym budżecie zostały zabezpieczone środki na bezpieczeństwo publiczne  

      i ochronę przeciwpożarową w wysokości ok. 450.000 zł, w tym 200.000 zł na dofinansowanie  

      zakupu samochodu pożarniczego, środki na dotacje i środki na utrzymanie jednostek straży,   

      które w ciągu roku wzrosły ogółem o ok. 30.000 zł. Pan Burmistrz powiedział też o zaistniałej  

      w br. potrzebie naprawy samochodów strażackich, które często wyjeżdżały do pożarów. 

      Oznajmił, że w miarę możliwości stara się dbać o zaspokojenie zbiorowych potrzeb  

      społeczeństwa w zakresie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej, co należy do zadań 

      gminy. 

      W kwestii bezpieczeństwa przy ul.Krakowskiej i ul.Barbary, Pan Burmistrz poinformował,  

      że ruch będzie mógł zostać przekierowany na obwodnicę, po przebudowie mostu  

      na ul.Żarnowieckiej przez powiat oraz dwóch skrzyżowań w Sławniowie i Zarzeczu. 

      Nadmienił, że Komisja może odbyć posiedzenie w sprawie bezpieczeństwa przy ww. ulicach.  

      W sprawie oświetlenia ulicznego w Kocikowie na odcinku za boiskiem sportowym, Pan  

      Burmistrz wyjaśnił, że merytoryczny pracownik Urzędu rozezna sytuację. Poinformował,  

      że w przypadku braku piątej linii koszty opracowania projektu i wykonania oświetlenia ponosi  

      gmina. Pan Burmistrz nadmienił, że w br. został wykonany projekt oświetlenia ulicznego   

      odcinka drogi w Wierbce przy ul.Kościelnej. 

      W odpowiedzi na interpelację, dotyczącą ul.Wodnej w Sławniowie, Pan Burmistrz  

      poinformował, że przebudowa mostu w Sławniowie została zakończona, most został oddany  

      do użytku i ruch wrócił do poprzedniego stanu. Wyjaśnił, że jeżeli droga będzie wymagała 

      naprawy, to wiosną stan drogi zostanie poprawiony w miarę możliwości finansowych.  

      Odnośnie do szkód wyrządzanych przez bobry, Pan Burmistrz zaznaczył, że bobry są pod  

      ochroną. Poinformował, że ok. miesiąc temu zostały rozebrane dwie tamy. 

      Nawiązując do sprawy niezabezpieczenia skarpy w Sławniowie, co miało zostać wykonane  

      w ramach prac poscaleniowych, Pan Burmistrz wyjaśnił, że utrzymanie dróg na terenie  

      poscaleniowym przez okres trwałości projektu należy do Powiatu i dopiero po upływie tego  

      okresu drogi zostaną przekazane gminie. Pan Burmistrz powiedział, że wystąpi do Powiatu  

      w sprawie położenia płyt ażurowych we wskazanym miejscu. 

      W sprawie wysyłania radnym materiałów na sesję drogą elektroniczną, Pan Burmistrz  

      zaproponował, aby pozostać przy wysyłaniu materiałów w papierowej formie, dzięki której  

      wszyscy radni mogą mieć na posiedzeniach materiały przed sobą, ale sprawę można jeszcze  

      przedyskutować.  

      Sprawę zaśmieconych poboczy przy drodze powiatowej od Kleszczowy w kierunku Dobrakowa  

      Pan Burmistrz powiedział, że przekaże do Powiatowego Zarządu Dróg. 

 

      Ad 6. 

          Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych wniosków.  

      Pan Burmistrz podziękował radnym za uchwalenie budżetu gminy na 2016 rok. Zwrócił uwagę  

      na ograniczone możliwości finansowe gminy, które nie pozwalają na realizację licznych potrzeb. 

      Zaznaczył, że priorytetem jest przebudowa dróg oraz że oprócz zadań inwestycyjnych  

      w budżecie znajdują się również zadania nieinwestycyjne.  

      Innych spraw nie podjęto. 

 

      Ad 7. 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
30

.  

       
 
 


